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 ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО 

МНОГООБРАЗИЕ 

 

ДО 
 ВАСИЛ ТЕРЗИЕВ  
КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА  
 
ЧРЕЗ  
Г ЦВЕТОМИР ПЕТРОВ  
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
 

ПИТАНЕ  
от 

Мирослав Боршош  
                Председател на Постоянната комисия  по образование, култура, 

              наука и културно многообразие 
 
 

ОТНОСНО: Предоставяне на информация във връзка с архитектурното 
осветление на Моста на дружбата в гр. София   

 
ПРАВНО ОСНОВАНИЕ: чл. 33, ал. 1, т. 4 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, във връзка с чл. 129, ал. 2 от Правилника за 
организацията и дейността на Столичния общински съвет.  

 
 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ТЕРЗИЕВ, 
  
На основание чл. 33, ал. 1, т. 4 ЗМСМА, моля да ми предоставите информация 

относно архитектурното  осветление на Моста на дружбата в гр. София . 
 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 – София, ул. „Московска“ № 33, Тел. 93 77 591, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Близо две години и половина от началото на войната в Украйна, на територията на 
Столична община все още съществуват обекти, символизиращи съветските 
комунистическите идеи. Практика е същите тези обекти да се осветяват във вечерните 
часове. 

 Пример за това е Моста на дружбата в гр. София, където вечер се включва 
допълнително архитектурно осветление.  Считам, че подобни символи са особено 
безобразни пред лицето на войната, която Руската федерация води срещу народа на 
Украйна. Голяма част от българското общество отдавна протестира срещу тези 
комунистически елементи, разположени в едни от най-красивите места в града ни. 

 Предвид изложеното, съм изпратил писмо до администрацията на Столична 
община за незабавното изключване на архитектурното осветление на посоченото място. 
До момента такива действия не са предприети. 

Предвид изложеното, моля да ме уведомите планира ли се от страна на 
администрацията на Столична община да бъдат предприети конкретни действия във 
връзка с изключване на архитектурното осветление на Моста на дружбата в гр. София 
? 

 Обръщам внимание, че по случай 22.06.2022, по мое предложение, в 
тогавашното ми качествено на заместник - кмет, Столична община се включи в 
инициативата „Мрак за светлина“ и прожекторите, осветяващи паметника на Съветската 
армия бяха загасени.  

Предвид изложеното, Моля да ми бъде предоставена актуална информация по 
тези въпроси към датата на изготвяне на отговора на настоящото питане до мен.  

Отговорът следва да бъде представен устно в срока по чл. 130, ал. 4 от 
Правилника за организацията и дейността на Столичния общински съвет – на 
следващото редовно заседание на Столичния общински съвет, както и предоставен в 
писмен вид с оглед на разпоредбата на чл. 129, ал. 3 от Правилника за организацията и 
дейността на Столичния общински съвет 

 
 
 

    С уважение: 
 

30.8.2024 г.

X МИРОСЛАВ БОРШОШ 

Мирослав Боршош 

Председател на ПК по ОКНКМ

Signed by: Miroslav  Borshosh   
      

        
 


